

# 8D Let's Go Taiwan + Alishan



## **EXCLUSIVE**

- Old Mountain Line Rail Bike
- Tian Liao Moon World
- Fo Guang Shan Buddha Museum (Asia's tallest sitting bronze Buddha statue)



## HIGHLIGHTS

- Miaoli: Remains of Longteng Bridge, Old Mountain Line Rail Bike, Shengxing Station
- Taichung: Gao Mei Wetland, Feng Jia Night Market
- Chiayi: Alishan National Park, Wenhua Road Night Market
- Kaohsiung: Fo Guang Shan Buddha Museum, Jing Yuan Leisure Farm, Leo Ho Night Market, Pearl Cultural Centre, Tian Liao Moon World
- Tainan: DaKeng Leisure Farm
- Changhua: Changhua Roundhouse, Lukang Old Street
- Taipei: Ximending, Tian Lu Art Centre, Vigor Kobo, Chiufen, Shifen Old Street, Raoho Night Market



●Chiayi | 嘉义 1

Tainan | 台南 1

Kaohsiung | 高雄 1

ACCOMMODATIONS





## MEALS

7 Breakfast | 6 Lunch | 2 Dinner







Old Mountain Line Rail Bike | 旧山线铁道自行车



Gao Mei Wetland | 高美湿地



#### DAY 01 SINGAPORE > TAOYUAN

Meals on board

• Assemble at Singapore Changi Airport and begin your holiday with a pleasant flight to Taiwan.

#### DAY 02

## **TAOYUAN - MIAOLI - TAICHUNG**

- Breakfast | Hakka Cuisine Lunch
- Remains of Longteng Bridge Built from brick blocks mixed with glutinous rice and lime in 1907, making it a masterpiece of Taiwan's railway history.
- Old Mountain Line Rail Bike The construction of the old mountain line was completed in 1908. In that era when the bridge erection technology was immature, the ancestors created a great classic of "the largest slope, the largest curve, the longest girder steel bridge, and the longest tunnel group". The way of preservation allows tourists to experience the beauty of the old mountain line in a lowcarbon, environmentally friendly and healthy way.
- Shengxing Station It was a railway station for old mountain line of Taiwan Railway.
- Gao Mei Wetland With rich ecological and landscape resources, no matter from any angle or lens, the orange sunset and the huge windmills in the distance are like being in a picture, which is a classic beauty that must not be missed.
- Feng Jia Night Market There are all kinds of department stores and snacks here! You can enjoy the famous snacks at your own expense and shop to your heart's content.

#### DAY 03 TAICHUNG - CHIAYI

#### Breakfast | Alpine Cuisine Lunch | Beer Duck Cuisine Dinner

- Alishan National Park Where you can hop on to the Alishan Small Train (Alishan Station – Zhao ping Station). You can't miss the poignant and touching story behind the Sister Lake, more than 1,000-year-old sacred wood and Shouzhen Temple. On the top of the mountain surrounded by clouds and mist, stroll along the forest trail and admire the centuriesold and thousand-year-old sacred trees around you, leaving a beautiful experience for this trip.
- Wenhua Road Night Market Open-air night market featuring shops & street-food stalls hawking local specialties.

### DAY 04

## CHIAYI - KAOHSIUNG

#### Breakfast | Taiwanese Cuisine Lunch

- Fo Guang Shan Buddha Museum Completed in 2011, this popular religious culture attraction covers an area of more than 100 hectares in Kaohsiung. The Fo Guang Big Buddha behind the Main Hall towers 108 meters high, making it the tallest sitting bronze Buddha statue in Asia.
- Jing Yuan Leisure Farm Is one of the most popular and famous tourist farms, you can enjoy and get real close to the animals.
- Leo Ho Night Market Created the overall image of the international cuisine tourist night market and tasted some unique local snacks at your own expense.
- \*Note: In the event Fo Guang Shan Buddha Museum is closed, it will be replaced by Fo Guang Shan.

#### DAY 05

#### **KAOHSIUNG - TAINAN**

#### Breakfast | Tainan Snack Lunch | Farm cuisine Dinner

- **Pearl Cultural Centre** Where you can observe and learn from the showcases the beautiful cultured pearls.
- Tian Liao Moon World To view its spectacular scenery. The desolate beauty of the barren land mirroring that of the Moon's surface is a result of the strong erosion from rain and stream over the year.

2 Let's Go Everywhere - Taiwan

- **DaKeng Leisure Farm** You have the opportunity to experience the leisure activities of the farm, such as fruit picking, spa, sauna and park tours.
- \*Note: Fruits picking are subject to seasonal at own expenses. Please bring along swimwear and cap.

#### DAY 06

#### **TAINAN - TAIPEI**

Breakfast | Taiwanese Cuisine Lunch

- Changhua Roundhouse Built in 1922, it is the only surviving railway roundhouse in Taiwan.
- Lukang Old Street Is one of Taiwan's most famous historical street areas.
- Ximending Tonight, immerse yourself in the vibrant ambience. Taipei's famed shopping area and epicenter of the city's youth culture to shop.

#### DAY 07

#### TAIPEI

#### Breakfast | Hotpot Lunch

- Tian Lu Art Centre Pixiu is an auspicious treasure of Chinese folk tradition to attract wealth and remove evil. Understand feng shui and create an extraordinary life.
- Vigor Kobo You can experience to make your own DIY traditional Chinese cakes and pastries. Taiwan pineapple cake is one of the best souvenirs to buy back after travelling in Taiwan.
- Chiufen The former gold mining area, has now become a vibrant mountain town. In this retro town, there are a variety of authentic food and souvenirs for you to take home as souvenirs.
- Shifen Old Street (Subject to weather conditions) Where you can stroll on the railway and put-up sky lanterns *(including a lantern for every 4 pax)* Write your wishes on the brightly colored sky lantern and slowly watch it rise from the railway to the sky.
- Raoho Night Market One of the oldest night market in Taipei. Many interesting night foods and snacks, quaint shops and stalls etc.

#### DAY 08

## TAIPEI - TAOYUAN > SINGAPORE

Breakfast

• Bid farewell to this beautiful country before transferring to the airport for your flight back home.

#### SERVICE FEE & ADDITIONAL EXCURSIONS

Service Fee

TOTAL TWD 2,000

#### REMARKS

- A minimum group size of 10 passengers is required for a confirmed departure. Group size of 0g and below will solely be at the discretion of LGE Travel and passengers need to accept the arrangement.
- 2. In the event of local religious festivals, unforeseen circumstances and/or bad weather conditions, the sequence of the itinerary, flight schedules, meals and hotels are subject to change without prior notice. Alternative attractions will be substituted without prior notice in order to ensure a smoother journey.
- All hotel ratings are based on local standard. During major events, accommodation may be re-located to another city without prior notice.
- 4. In the event that a place of visit is fully booked or closed due to public engagement or bad weather conditions, it will be replaced with an alternative.
- 5. All guides are Chinese speaking, if a English guide is required, additional charges may applies.
- 6. Should there be any discrepancies over the English and Chinese Version of the Itinerary, we shall follow accordingly to the English Version.
- We, as a Travel Agent shall not be held responsible in the event of a flight delay which can lead to disruptions in the itinerary.
- 8. Tour Fare does not Include All Airport Taxes, Fuel Surcharges, Visa Application Fees, Tipping, Porterage and all expenses of a Personal Nature.
- 9. For groups of 20 passengers and above, we will have a tour manager to accompany the tour throughout.



Alishan National Park | 阿里山国家公园



Tian Liao Moon World | 田寮月世界



## 8天 台湾玩乐之旅 + 阿里山



#### 第一天 新加坡 > 桃园

#### **机** ⊢ 用

• 在新加坡樟宜机场集合,乘搭客机飞往美丽宝岛台湾。

#### 第二天

#### 桃园 - 苗栗 - 台中

#### 早餐|客家料理午餐

- 龙腾断桥 1907年由砖块掺糯米和石灰建成,是台湾铁路史 上的杰作。
- 旧山线铁道自行车 是采用人力结合电力运作, 依电力前进 亦可脚踩自行车, 欣赏铁路沿线美丽景色龙腾断桥-极具历史 价值,桥长约200公尺。桥高有50公尺,是山线铁路中最高的 桥梁。
- 胜兴车站 原为台湾铁路管理局旧山线的铁路车站。
- 高美湿地 拥有丰富的生态及景观资源,无论从任何角度或 镜头观赏,橘红色的夕阳搭配著远方巨大的风车,都仿佛置 身图画般,是绝对不容错过的经典美景。
- 逢甲夜市 这里的百货,小吃应有尽有!您可以自费享用这 里有名的小吃,还可以尽情购物。

## 第三天

## 台中 - 嘉义

#### 早餐|高山料理午餐|啤酒鸭料理晚餐

- 阿里山国家公园 让您体验阿里山小火车(阿里山站-沼平 站)。您自然不能错过拥有千年以上历史的神木,受镇宫及姐 妹潭背后的一段凄美动人传说。在云雾环绕的山头,漫步于 森林步道,欣赏四周的百年、千年神木,为此行留下美丽的 赞Ⅳ号.
- 文化路夜市 露天夜市, 设有商店和出售当地特色菜的街头 小吃摊。

#### 第四天

#### 嘉义 - 高雄

#### 早餐|台式料理午餐

- 佛光山佛陀纪念馆 于公元2011年的年底落成, 为国际博物 馆协会正式会员。 佛馆每年有千万人次入馆参观,是旅行者 必定参访的胜地。佛馆最具特色莫过于亚洲最大最高的坐佛--佛光大佛。
- **净园农场** 是最受欢迎和最著名的旅遊农场之一,您可以欣 赏並和动物互动。
- 六合夜市 自费品尝一些别有风味的地方小吃。
- \*注意: 如果佛光山佛陀纪念馆没开放的情况下, 行程将由佛 光山取代。

#### 第五天

### 高雄 - 台南

#### 早餐|台南小吃午餐|农场料理晚餐

• 珍珠展示馆 - 在这里您可以观察和了解美丽的养殖珍珠的陈 列柜。

- 田寮月世界 因是不毛之地,有凄凉荒漠之美,像月球之景 象而名闻遐迩。月世界附有一座「揽月楼」,可供您赏景 采中国式建筑,外观非常引人注目。您可由揽月楼旁小径攀 登一段陡坡,上至平台可登高远眺望,俯瞰月世界全景。
- 大坑休闲农场 你有机会可以体验农场的休闲活动像是采果 乐、SPA水疗、三温暖泡汤,园区导览等等。
- •\*注意:大坑休闲农场的水果是依季节而定且自费,旅客自备 泳衣及泳帽。

#### 第六天

## 台南 - 台北

#### ≩|台式 山理午餐

- 彰化扇形车库 全国僅存百岁的铁道老古董, 日治时期遗留 下来的古迹。全台唯一仅有的扇形火车维修库房。
- 鹿港老街 台湾最著名的历史街区之一。
- •西门町 今晚,让自己沉浸在充满活力的氛围中。台北著名 的购物区和城市青年文化的购物中心。

## 第七天

## 台北

## 早餐 | 火锅午餐

- 天禄艺术中心 貔貅,是中国民间传统招财除煞的吉祥宝物。 了解风水,开创不一般的人生。
- 维格饼家 您可以体验自己动手制作传统糕饼。台湾菠萝蛋糕 是在台湾旅行后买回国的最佳伴手礼之-
- •九份 -昔日的金矿产区,如今已变成了生机勃勃的山城小 镇。在这复古的小镇里,有著各式各样的道地美食及纪念品 让您带回去当伴手礼。
- 十分老街(视天气情况) 您能在这十分老街的铁路上漫步 放天灯(包括每4人赠送一盏灯笼)把您的愿望写在色彩鲜艳 的天灯上,慢慢看着它从铁路升上天。
- 饶河夜市 台北最古老的夜市之一。许多有趣的夜间食品和 小吃、古色古香的商店和摊位等。

#### 第八天

#### 台北 - 桃园 > 新加坡

• 前往机场搭乘航班回家。

#### <u>备注</u>

- 1. 确认出发的最少团体人数为10人。如团体少于09成员,全球之星将保留决定权 来操作或取消此行程,成员必须接受该安排。
- 2. 行程次序或因宗教活动,未曾预见的气候状况而有所更动。如有任何更动,行 程顺序、航班时刻表、酒店和膳食等,恕不另行通知。
- 3. 所有的酒店评级均以当地为标准。重大活动期间,住宿可能会搬迁至其他城 市, 恕不另行通知。
- 4. 如因公众参与或恶劣天气情况导致参观地点已满或关闭,将由其他地点替代。
- 5. 所有导游均为中文导游,如需英文导游,可能会收取额外费用。
  6. 中英文版行程如有歧异,以英文版为准。
- 7. 作为旅行社,我们对可能导致行程中断的航班延误不承担任何责任。 8. 旅游票价不包括所有机场税、燃油附加费、签证申请费、小费、搬运费和所有 个人费用
- 9. 如果团体超过20名乘客以上,将有1名新加坡领队随同团队出发。